



Fot. Elżbieta Karlińska

**Wiesław Karliński** – nauczyciel, tłumacz, podróżnik i dziennikarz. Autor kilkuset reportaży publikowanych w ogólnopolskiej prasie. Haiku zaczął pisać zauroczony przyrodą podczas wędrówek po polskiej, skandynawskiej i bałkańskiej prowincji. Tworzy po polsku, angielsku i rosyjsku. Jest współautorem kilkunastu tomików poezji. Jego haiku tłumaczono m.in. na niemiecki, chorwacki, włoski, rumuński i litewski. Laureat Nagrody Poetyckiej im. Ewy Tomaszewskiej za najlepsze haiku roku 2021 i wielu innych nagród w kraju i za granicą. Wielokrotnie na liście European Top 100 most creative haiku authors. Członek założyciel i członek Zarządu Polskiego Stowarzyszenia Haiku.

**Wiesław Karliński** – a teacher, translator, traveler and journalist. The author of several hundred reportages published in the national press. He started his journey with writing haiku while wandering the Polish, Scandinavian and Balkan countryside. He writes in Polish, English and Russian. He is a co-author of a dozen or so poetry books. His haiku were translated into many languages, including German, Croatian, Italian, Romanian and Lithuanian. The winner of the Ewa Tomaszewska Poetry Award for the best haiku of 2021 and many other awards in Poland and abroad. Many times he was featured on the European Top 100 list of most creative haiku authors. The founding member and active member of the Board of the Polish Haiku Association.

**Wiesław Karliński** – Lehrer, Übersetzer, Reisender und Journalist. Autor von mehreren hundert Reportagen, die in der nationalen Presse veröffentlicht wurden. Während seiner Wanderungen durch Polen, Skandinavien und den Balkan begann er, von der Natur verzauberte Haiku zu schreiben. Er schreibt auf Polnisch, Englisch und Russisch. Er ist Mitautor mehrerer Gedichtbände. Seine Haiku wurden u. a. ins Deutsche, Kroatische, Italienische, Rumänische und Litauische übersetzt. Gewinner des Ewa-Tomaszewska-Poesiepreises für das beste Haiku des Jahres 2021 und vieler anderer Auszeichnungen im In- und Ausland. Wiederholt auf der Liste der 100 kreativsten Haiku-Autoren Europas. Gründungsmitglied und Vorstandsmitglied der Polnischen Haiku-Verein.